

Economic Reporting Course

The Training and Development Division (APF) will offer an Economic Reporting course on the following dates:

- February 7-8, 1991 (FR)
- February 14-15, 1991 (ENG)

This course is intended for officers responsible for reporting on economic affairs. The purpose is to provide participants with a practical framework for successful economic reporting and to help develop departmental skills in looking behind published economic information to discover the underlying economic situation. The course leader is Professor Gilles Paquet of the University of Ottawa.

Officers interested in attending should send a note signed by their supervisor to Mike Carroll (APF).

International Banking course

The Training and Development Division (APF) will offer an International Banking course on the following dates:

- February 13-14, 1991 (FR)
- March 13-14, 1991 (ENG)

The course is designed to assist officers in their international trade work by showing them how to obtain help from the representatives of international banking institutions. The course will be given by officials of the National Bank of Canada who will outline the different international financial services provided by banks.

Officers interested in attending should send a note signed by their supervisor to Mike Carroll (APF).

Dealing with the troubled employee

The workshop in English originally scheduled for November 21, has been postponed to December 12 from 9:00 a.m. to 12:30 p.m. The workshop in French on the same date is moved to 1:30 in the afternoon.

For information and registration, please call Norma Babel at 995-2045 no later than two days before the workshop.

Les rapports économiques

La Direction de la formation et du perfectionnement (APF) offre un cours sur les Rapports économiques aux dates suivantes:

- les 7 et 8 février 1991 (F)
- les 14 et 15 février 1991 (A)

Ce cours s'adresse aux agents chargés d'établir des rapports sur les questions économiques. Il vise à fournir aux participants un cadre pratique pour établir des rapports économiques fructueux et a pour objet de raffermir les compétences du Ministère, en permettant aux participants de discerner la situation économique véritable dans la masse des données économiques publiées. L'animateur du cours sera le professeur Gilles Paquet de l'Université d'Ottawa.

Les agents intéressés doivent en aviser Mike Carroll (APF) au moyen d'une note signée par leur supérieur.

Les activités bancaires internationales

La Direction de la formation et du perfectionnement (APF) offre un cours sur les Activités bancaires internationales aux dates suivantes:

- les 13 et 14 février 1991 (F)
- les 13 et 14 mars 1991 (A)

Ce cours a pour objet d'aider les agents du Ministère à s'acquitter de leurs fonctions dans le secteur du commerce international, en leur montrant comment les représentants des banques à l'étranger peuvent les aider. Il sera donné par des représentants de la Banque Nationale du Canada qui expliqueront les différents services financiers internationaux offerts par les banques.

Les agents intéressés doivent en aviser Mike Carroll (APF) au moyen d'une note signée par leur supérieur.

Comment transiger avec les employés en difficulté

L'atelier en anglais annoncé pour le 21 novembre est remis au 12 décembre de 9 h à 12 h 30. L'atelier en français prévu pour cette même date est déplacé en après-midi à 13 h 30.

Pour avoir plus de renseignements ou pour s'inscrire, communiquer avec Norma Babel au 995-2045 au plus tard deux jours avant l'atelier.

Non-rotational Employees / Employés non permutants

**Acting appointments/
Nominations intérimaires**
Marks, D.
Tessier, L.

Classification
EL-6
CR-4

Division/Direction
MIT
MFF

Date
1990-10-09
1990-10-28

**Other appointments
Autres nominations**
Amireault, L.
Levasseur, M.L.

Classification
ST-SCY-3
ST-SCY-2

Division/Direction
JFX
INS

Date
1990-09-28
1990-09-01